

德事商务中心·华贸中心-首页

产品名称	德事商务中心·华贸中心-首页
公司名称	北京华信商办科技有限公司
价格	5000.00/月
规格参数	共享办公:租赁中心 商务中心:物业直租 联合办公:甲方直租
公司地址	北京市朝阳区双桥东路2049国际文创园
联系电话	13716135070 13522230053

产品详情

德事商务中心·华贸中心	2人间
德事商务中心·华贸中心	5人间
德事商务中心·华贸中心	7人间
德事商务中心·华贸中心	10人间
德事商务中心·华贸中心	16人间

北京华贸中心是伟大时代的伟大作品，致力于成为21世纪都市国际化的标志，实现人们对未来理想生活方式的美好憧憬与梦想。

China Central Place is a great work of the great times. It is committed to becoming a symbol of the urban internationalization in the 21st century, and realizing people's beautiful vision and dream of the ideal lifestyle in the future.

华贸中心秉承“对城市负责、对社会负责、对历史负责”的先进理念，以“建设运营一体化，持续创新提升”的领先商业模式，整合国际资源，构建了以金融、证券、总部办公、科技新能源、商业零售、商旅服务等为主的现代服务业运营平台，快速创造了城市CBD核心，树立了国际化、高水平的商务区地标。

China Central Place adheres to the advanced concept of "Being Responsible for the City, the Society and the History" and the leading business mode of "Integration of Construction and Operation, Continuous Innovation and Improvement". Through integration of the international top resources, it has constructed a modern service industry

operation platform centering on finance, securities, headquarters office, new science and technology energy, commercial retail and business travel services, quickly created the core area of CBD and set up the internationalized and high-level CBD landmark.

以国际金融品牌聚集区功能为核心，华贸中心的办公、酒店、商业、居住、广场等各功能之间有机联系、优势互补、相得益彰、协同发展，共同营造了现代服务业发展的良好生态环境，产生了巨大的经济效益与社会效益，持续带动城市产业升级。目前，总建筑面积100万m²的华贸中心可提供三万多个就业岗位，每年创造巨额楼宇税收。仅商业主力店北京SKP部分，2021年度销售额就高达240亿元，位居世界零售业单店销售额第一名，与华贸购物中心、华贸商业街、华贸广场等共同构成全球时尚风向标。

With the function of the international financial brand accumulation area as the core, the functions of China Central Place ' s office, hotel, commerce, residence, square, etc. connect organically, complement each other, draw strength from each other, and develop in a coordinated way, which have jointly created a good ecological environment for the development of the modern service industry, generated huge economic and social benefits, and constantly driven the urban industrial upgrading. At present, with a total construction area of 1 million square meters, China Central Place can provide over 30,000 employment positions. The annual sales of the main commercial store SKP Beijing alone in 2021 reached RMB 24 billion, ranking first in the single store sales in the world ' s retail industry, constituting the global fashion vane together with China Central Mall, Avenue De Luxe, China Central Square, etc.

华贸中心是的商务中心、时尚中心。德意志银行、蒙特利尔银行、强生、Tesla等500多家企业、世界500强与跨国公司，CHANEL、PRADA、HERMES、LV、GUCCI、Zegna等约2000个时尚品牌，华贸丽思卡尔顿、JW万豪两座国际奢华品牌酒店，永不落幕的艺术展演与时尚主题活动……每天近10万人在华贸中心工作、交流、协作、创新，推动城市经济与全球经济的高质量发展。

China Central Place is a world-class business center and fashion center. There are over 500 Fortune Global 500, multinational companies and well-known companies such as Deutsche Bank, Bank of Montreal, Johnson & Johnson, and Tesla, and more than 2,000 fashion brands, including CHANEL, PRADA, HERMES, LV, GUCCI, Zegna, and so on; two international luxury brand hotels of Ritz-Carlton and JW Marriott; the never-ending art shows and fashion-themed activities... Every day, nearly 100,000 people work, communicate, collaborate and innovate at China Central Place, promoting the high-quality development of the urban and global economy.

无论是现代服务业密集度还是平台的国际化水平，华贸中心已经达成国际商务区地标的条件。与世界上任何都会城市地标相比，华贸中心堪称完全同步。正如华贸广场上的一段铭文所言，华贸中心能使每一个投身其中的人都能得到都市国际化体验，无论他是工作、生活于此还是匆匆路过。

Regardless of the density of modern service industry or the internationalization level of the platform, China Central Place has reached the conditions of international first-class business district landmark. Compared with the landmarks of any metropolis in the world, China Central Place can be said to be completely synchronized. Just like what is stated in an inscription of China Central Square, China Central Place enables everyone involved in it to have an urban international experience, whether he is working, living or just passing by in a hurry.

华贸中心以45度角的建筑空间轴线与北京长安街轴线交汇融合，以激动人心的生活方式拥抱城市、拥抱世界、拥抱未来，成为全球受欢迎的国际化地标。

Integrating with Beijing Chang ' an Street axis with an architectural space axis at a 45-degree angle, China Central Place embraces the city, the world and the future with an exciting lifestyle, and has become the popular international landmark in the world.

华贸中心平面图

Floor Plan of China Central Place

北京华贸中心坐落于CBD核心，地理位置优越，交通便利快捷，可快速抵达首都国际机场，地铁及多条公交线路构筑立体交通系统。

China Central Place, located in the central business district of Beijing, boasts excellent geographical location and convenient traffic. From here, visitors could leave for Capital International Airport conveniently, thanks to a stereoscopic traffic system consists of several subway lines and bus lines.

地铁：北京地铁1号线、14号线、18号线（R1）规划中

公交：1路, 11路, 57路, 58路, 312路, 502路, 626路, 647路, 647路-312路联运, 647路-322路联运, 648路, 666路, 667-552联运, 667路, 668快, 668路, 669快, 669路, 811路, 812路, 976路, 夜1路